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Ärende 26: Begäran om utökade medel för utbyggnad av Banslättsskolan 
 

Nu föreslås utökade medel för utbyggnad av Banslättsskolan, men investeringar behöver göras med 

förnuft. Vi i Tullingepartiet har tidigare ifrågasatt om de befintliga paviljongerna verkligen måste 

ersättas samt om skattepengarna kan användas mer effektivt. 

 

Ett arbete genomfördes under sommaren 2020 med paviljong A där den flyttades något, vändes 180 

grader samt fick en ny utemiljö. Denna flytt har gett ett mycket gott resultat för skolmiljön. Vi har 

förstått att både elever och lärare tycker att det är välfungerande. Därför är vår åsikt att det är dåligt 

förvaltning av skattepengar att inte behålla paviljongen. 

 

Vi anser att projektet borde omarbetas med detta i åtanke. Vi vill skyndsamt undersöka hur 

nuvarande paviljonglösning kan permanentas. Liknande lösningar används för permanenta skolor i 

andra delar av landet där man är mycket nöjda. På så sätt skulle även eventuella 

byggarbetsstörningar för kringboende reduceras.   

 

Vi föreslår kommunstyrelsen/kommunfullmäktige besluta 

 

att återemittera ärendet till teknik- och fastighetsförvaltningen för att utreda hur 

 paviljonglösningen kan permanentas. 
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